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Zapytanie 

w sprawie: uprzątnięcia gałęzi i śmieci wzdłuż ul. Aleksandrowskiej oraz ustawienia koszy 

 

 W związku z interwencją mieszkańca zwracam się z pytaniem czy i kiedy byłoby możliwe 

usunięcie gałęzi pozostawionych wzdłuż  torów tramwajowych przy ulicy Aleksandrowskiej na 

odcinku od Traktorowej do Kaczeńcowej? Już dawno temu miało tam miejsce przycięcie krzewów, 

ale gałęzi pozostałych po tych zabiegach nie usunięto. Leżą one i szpecą Dodatkowo stanowią one 

niestety zachętę  do porzucania tam innych śmieci np. opakowań . przez to teren zamienia się w 

śmietnisko.  

Czy nie można by w tamtym rejonie ustawić kilku koszy? Może wówczas byłoby mniej porzucanych 

śmieci.  

Okazją do uprzątnięcia terenu mógłby być rozpoczynający się w krótce remont torowiska w tamtym 

rejonie.  

 

  

 

Z poważaniem 

 

Mateusz Walasek 

 

 

W załączeniu. 

- zdjęcia  

 

 



 



 

 




